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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:426 Återkrav för skattebefrielse på biogas

Biogas som används till fordonsbränsle har tidigare varit befriat från energi- 
och koldioxidskatt i Sverige. Men inte nu längre. I december 2022 
ogiltigförklarade tribunalen EU-kommissionens tidigare beslut att detta 
undantag ryms inom regelverket för statsstödsregler.

Det här har lett till kraftigt ökade priser på biogas och en stor osäkerhet om 
framtiden bland såväl producenter som användare av biogas. Det har också lett 
till en stor oro för att aktörer ska bli återbetalningsskyldiga för skattebefrielse 
som Skatteverket beviljat från och med 2021 och framåt. Det rör sig om stora 
belopp för aktörer med små marginaler.

Den 30 januari kom beskedet om att EU-kommissionen inleder en fördjupad 
granskning för en fortsatt skattebefrielse av biogas i Sverige. Det saknas dock 
besked om eventuella återkrav på tidigare beviljad skattebefrielse.

Mina frågor till finansminister Elisabeth Svantesson är därför följande:

 

1. Avser ministern att ta initiativ för att de som tidigare beviljats 
skattebefrielse inte ska komma att återkrävas på pengarna?

2. Avser regeringen att aktivt medverka i den påbörjade granskningen med 
avsikt att säkerställa skattebefrielse för biogas i Sverige?

………………………………………

Peder Björk (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-05
Besvaras senast
2024-02-27
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


